
Protokół Nr XXXV/2014
z XXXV Sesji Rady Gminy Dygowo

odbytej 30 stycznia 2014 roku

Otwarcia obrad XXXV sesji Rady Gminy Dygowo o godz. 1300 dokonał Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Jerzy Leszczyński, który przywitał Radnych, Wójta, Sekretarza, Skarbnika, 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych Gminy, Sołtysów.  

Na 15 – stu radnych na Sesji obecnych było 12 radnych i 15 zaproszonych gości (listy 
obecności stanowią załącznik do protokołu). Rada jest prawomocna do podejmowania 
uchwał.

Protokół z ostatniej XXXIV sesji Rady Gminy Dygowo dostępny był w biurze Rady Gminy i 
jest do wglądu na dzisiejszej sesji.     

Rada nie wniosła uwag i protokół przyjęła – jednogłośnie.

P. Przewodniczący – zaproponował zmianę porządku obrad poprzez dodanie w pkt. 4 ppkt. 7 
uchwały dotyczącej uchwalenia Planu Pracy Gminy Dygowo na 2014 rok.

Porządek obrad został przyjęty przez Radę –  i przedstawia się następująco:

Porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji.                                                                                                                         
2. Zgłaszanie interpelacji.                                                                                                           
3. Informacja z działalności Wójta.                                                                                           
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1. nabycia nieruchomości,
2. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego,
3. zmiany w budżecie gminy na 2013 rok, 
4. zmiany w wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dygowo na lata 2014-2026,
5. upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dygowie do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 
przyznawania dodatku energetycznego,

6. podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłków oraz świadczenia pieniężnego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób spełniających kryteria wieloletniego planu 
wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020.

7. uchwalenie planu pracy Gminy Dygowo na 2014 rok.
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
6. Wolne wnioski. 
7. Zakończenie obrad.

Ad. 2.  Zgłaszanie interpelacji:

Radny Wasiewski –  czy można by było postawić lampy przy nowym chodniku znajdującym
się przy ul. Kołobrzeskiej (droga wojewódzka).

Ad 3. Informacja z działalności Wójta

( stanowi załącznik do protokołu)



Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawach:       

1) nabycia nieruchomości

Opinia Komisji Finansów – pozytywna                                                                                        

Wójt – uchwała dotyczy przejęcia na majątek Gminy byłego Posterunku Policji w Dygowie. 
Rozmawialiśmy już o tej sprawie i możliwości pozyskania tego obiektu wraz z przyległą 
działką od Skarbu Państwa. Dla nas najważniejsze jest, aby funkcjonował tam Komisariat 
Policji oraz przeznaczenie części działki na poszerzenie w przyszłości projektowanej drogi. 
Wiąże się to z przekazaniem dotacji na zakup materiałów budowlanych na potrzeby Zarządu 
Dróg Powiatowych w wysokości 57 tys. złotych.

Głosowanie:

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. - 0

Uchwała podjęta – jednogłośnie.

2) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego
Opinia Komisji Finansów – pozytywna                                                                                        

Głosowanie:       

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0                                                                                                                                       

Uchwała podjęta – jednogłośnie.

3) zmiany w budżecie gminy na 2013 rok, 
Opinia Komisji Finansów - pozytywna

Głosowanie:       

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0                                                                                                                                       

Uchwała podjęta – jednogłośnie.

4) zmiany w wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dygowo na lata 2014-2026,
Opinia Komisji Finansów – pozytywna

Wójt – w zmianach w wieloletniej prognozie finansowej wprowadzamy  dodatkowo 
termomodernizację byłego Ośrodka Zdrowia we Wrzosowie, możliwe jest uzyskanie 
dofinansowania ze Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w kwocie 220 tys. złotych.

Głosowanie:       

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0                                                                                                                                       

Uchwała podjęta – jednogłośnie.



5) upoważnienia kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dygowie do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących 
przyznawania dodatku energetycznego

Opinia Komisji Społecznej – pozytywna

P. Kierownik GOPS – uchwała dotyczy przyznawania zasiłku energetycznego osobom, które
mają przyznany dodatek mieszkaniowy.

Radny Wasiewski – ten zasiłek dotyczy tylko osób, które mają przyznany dodatek 
mieszkaniowy. Czy takie osoby będą informowane?

P. Kierownik GOPS – te osoby o takiej możliwości już są  informowane przez pracowników.

Radny Krysztofiak – czy jest jakiś limit zużycia kWh?

P. Kierownik GOPS – jest to określona kwota za jaką  zostaną zużyte kWh.

Głosowanie:       

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0                                                                                                                                       

Uchwała podjęta – jednogłośnie.

6) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 
pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłków oraz świadczenia pieniężnego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób spełniających kryteria wieloletniego planu 
wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020.

Opinia Komisji Finansów – pozytywna
Opinia Komisji Społecznej – pozytywna

P. Kierownik GOPS – jest to działanie dla dobra naszych mieszkańców, większa liczba 
mieszkańców będzie mogła skorzystać z pomocy żywnościowej.

Głosowanie:       

za – 12                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0   

Uchwała podjęta – jednogłośnie.

7) uchwalenie planu pracy Gminy Dygowo na 2014 rok.

Obrady opuścił Pan Radny Rozwód.

Głosowanie:       

za – 11                                                                                                                                           
przeciw – 0                                                                                                                                    
wstrz. – 0   

Uchwała podjęta – jednogłośnie.



P. Przewodniczący – poprosił komisje, które do tej pory nie dostarczyły Planów Pracy o ich 
dostarczenie.

Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                        

Wójt –   temat oświetlenia drogi i chodnika zostanie przedyskutowany, trzeba dokładnie 
zapoznać się z projektami.

Ad. 6. Wolne wnioski.                                                                                                                  

P. Przewodniczący – podziękował wszystkim za wkład i udział w Wielkiej Orkiestrze 
Świątecznej Pomocy w Dygowie.

Wójt – poprosił wszystkich o to, aby byli wyczuleni na osoby bezdomne, które mogą pojawić
się w miejscowościach naszej gminy. Aby nie pozostać obojętnym i zgłaszać takie informacje.
Wójt podziękował  GOPS i Straży Gminnej za interwencję w sprawie mieszkańca.

Sołtys Skoczowa – boisko w Skoczowie wymaga kilku poprawek m.in. siatka ogrodzeniowa ,
kosze do gry w piłkę. Czy jest możliwość zamontowania oświetlenia?

Wójt – usterki zgłaszamy w ramach gwarancji, niestety czasami to bardzo długo trwa, ale 
będziemy reagować. Wyposażenie będziemy realizować na bieżąco.

P. Radna Madej – poprosiła o złożenie wniosku o usunięcie drzewa, które przeszkadza w 
budowie chodnika przy stawie w Dębogardzie.

Wójt – zgłosimy to do Starostwa Powiatowego.

Na tym porządek obrad XXXV Sesji Rady Gminy został wyczerpany i 
Przewodniczący Rady Gminy o godz. 14:00 zakończył jej obrady. 

Protokołował


